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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 17. 12. 2018 v Býšti 

 
Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, 
Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav 
Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS 

Omluveni: Robert Kamenický, 

Hosté: 1 osoba dle prezenční listiny. 

Přítomno 14 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Hubert Dostál a MUDr. Jan Mejzlík, PhD. 
Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS, 
Ing. Pavel Loskot, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, 
Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: : Ing. Hubert Dostál, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Ing. Pavel Loskot a 
Tomáš Ležík DiS. 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír 
Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot. 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
3. Předkupní právo obce -  podílového spoluvlastnictví 
4. Schválení rozpočtového opatření č. V /2018 (V. změna rozpočtu 2018) 
5. Schválení rozpočtu obce Býšť pro rok 2019 včetně rozpočtů Sociálního fondu a Fondu rozvoje 

bydlení 
6. Schválení odpisového plánu obce Býšť pro rok 2019. 
7. Schválení čerpání finančních prostředků  z investičního a rezervního fondu ZŠ Býšť  
8. Schválení ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2018 a schválení odpisového plánu ZŠ Býšť pro 

rok 2019 
9. Schválení zapojení ZŠ Býšť do projektu Výzva č. 02-18-063 Šablony II, schválení čerpání 

finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ  pro tento projekt  
10. Schválení čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť 
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11. Schválení ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2018 a schválení odpisového plánu MŠ Býšť pro 
rok 2019 

12. Schválení Obecně závazné vyhlášky č. 2/2018 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

13. Schválení výše odměn neuvolněných zastupitelů od 1. 1. 2019  
14. Diskuze 

Na návrh pí starostky byla do programu: 
1. k bodu č. 13 doplněna věta „ a schválení vzniku pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem 

zastupitelstva obce“. Nově tedy bod 13 bude znít: 
- Schválení výše odměn neuvolněných zastupitelů od 1. 1. 2019 a schválení vzniku 
pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva obce“. 

2. k bodu č. 14 – diskuze doplněno: 
 Schválení podání žádostí o dotace z Ministerstva pro místní rozvoj a Ministerstva zemědělství. 
 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce 
s doplněním  

1. v bodě č. 13 po doplnění: 
- Schválení výše odměn neuvolněných zastupitelů od 1. 1. 2019 a schválení vzniku 
pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva obce“. 

2. bodu č. 14 – diskuze doplněn o bod: 
 Schválení podání žádostí o dotace z Ministerstva pro místní rozvoj a Ministerstva zemědělství. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/12/2018 

Proti zápisu z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce ze dne 1. 11. 2018 neměl nikdo z členů 
zastupitelstva námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období listopad a prosinec 2018     
 

Z jednání rady obce ze dne 19. 11. 2018 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o cenové nabídce na zpracování změny č. 1 projektové dokumentace na akci „Výstavba 

chodníku a zastávek BUS Hrachoviště“, kdy celková cena bez DPH je ve výši 27.600,-Kč. 
Jedná se o PD ve stupni pro územní, stavební řízení a pro provedení stavby včetně inženýrské 
činnosti. 

- o projektové dokumentaci vypracované pro spojené územní a stavební řízení na modernizaci 
stávající silnice III/29823 v Hrachovišti, kdy investorem je SÚS Pardubice, potažmo Pardubický 
kraj. Projekt je koordinován s výstavbou BUS zastávek. 

- o sdělení firmy Marius Pedersen ve věci plánovaného zdražení služeb cca o 5%, bude řešeno 
dodatkem smlouvy. 

- o výsledku prošetření podnětu k přezkoumání opatření obecné povahy – Změny č. 1 Územního 
plánu Býšť, kdy dle Krajského úřadu Pardubického kraje nebyly shledány důvody k zahájení 
přezkumného řízení z moci úřední. 

- o stížnosti na zápach z kanalizace v rodinném domě v Hoděšovicích 
- o dražební vyhlášce k nemovité věci – pozemky Ekorealu, na kterých je místní komunikace a 

účelová komunikace v Hoděšovicích, po konzultaci s exekučním úřadem bylo doporučeno obci 
uplatnit právo před exekucí, nyní je problematika svěřena Mgr. Kozákovi. 
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- o revizi na dětských hřištích ve správě obce Býšť, byly doporučeny některé obměny herních 
prvků či drobné opravy. 

- o problematice napojení nového rodinného domu na splaškovou kanalizaci ve Svobodě do 
silnice II/298, bude projednáno se SÚS Pardubice a projektantem. 

- o prošetření nejspíše černé stavby v lokalitě Ke Třem prdům, je nařízené ústní jednání na 
místě dne 22. 11. 2018. 

- o  provedení monitoringu vzrostlé veřejné zeleně narušující elektrické nadzemní vedení a 
veřejný rozhlas, provedl p. Bezouška. 

-     o  výsadbě stromů na louce u lesa v Býšti informoval na dotaz pí starostky p. Blažek. 

Rada obce projednala a schválila dodatek č. 3 Směrnice č. 1/2015 ze dne 28. 12. 2015, kterou se 

zavádí stočné na správním území obce Býšť. Dodatkem se nově stanoví výše stočného pro rok 2019 

v částce 28,47 vč. DPH za m3. 

Rada obce projednala a schválila použití současných názvů vodních nádrží Bučina a Diana v k. ú. 
Býšť a Hrachoviště u Býště pro podkladové mapy GEONAMES dle žádosti Lesů České republiky, s. p. 
– Správy toků – oblast povodí Labe. 

Rada obce projednala a schválila podání pana Vojtěcha Dubrovského ve věci povolení napojení 
přepadu z akumulační nádrže pro dešťovou vodu do plánovaného odvodnění komunikace v obci 
Hrachoviště na parcele 275/2. Záležitost byla konzultována jak s projektantem, tak  s vodoprávním 
úřadem v Holicích a v obou případech nebyly shledány komplikace pro povolení pro výše uvedené 
napojení. 

Rada obce uložila starostce projednat s firmou ČEZ Distribuce položení sítí nadzemního elektrického 
vedení do země, případně i sítě veřejného osvětlení a to v souvislosti s opravou komunikace 
v Hrachovišti dle návrhu pana Dubrovského. 
Rada obce schválila navrhované řešení opravy objektu Obecní knihovny v Hoděšovicích. Vedla se 
diskuze o změně vnitřního uspořádání prostoru a využití půdního prostoru. Bylo doporučeno vyžádat 
si od projektanta základní rozpočet projektu. 

Rada obce projednala a schválila žádost o finanční příspěvek pro rok 2019 oddílu stolního tenisu a 
oddílu volejbalu na tyto akce a ve výši: 

a) Novoroční turnaj ve stolním tenisu dvojic   1.000,-Kč 
b) Soutěž družstev ve stolním tenisu    1.500,-Kč 
c) Turnaj ve stolním tenisu neregistrovaných jednotlivců 500,-Kč 
d) Volejbalový turnaj smíšených družstev   2.500,-Kč 
Finanční prostředky budou použity na nákup cen a financování tělocvičny. 

Rada obce schválila finanční příspěvek ve výši 5.000,-Kč p. Vladimíru Brandovi na pořádání 10. 
ročníku florbalového turnaje pořádaného v Hoděšovicích v červnu 2019.  

Rada obce na základě žádosti schválila finanční příspěvek ve výši 10.000,-Kč na akce pořádané ZO 
ČZS v Býšti (výstava ovoce, zeleniny a květin a soutěž „O jablko Býště“) a neschválila příspěvek na 
úhradu jízdného autobusu pro zájezd seniorů pořádaný ZO ČZS Býšť, s odůvodněním, že zájezd pro 
seniory bude pořádán obcí Býšť. 

Rada obce schválila finanční příspěvek ve výši 10.000,-Kč pro rok 2019 pro spolky ve správním 
územní obce Býšť, které si podají žádost na svou činnost, finanční příspěvek bude vyplacen proti 
účetním dokladům. 

Rada obce projednala žádost Oblastní charity Pardubice o finanční dar ve výši 5000,-Kč na podporu 
domácí hospicové péče - k zajištění výkonů lékaře, psychoterapeuta, vrchní sestry a sociálního 
pracovníka. Bylo řečeno, že příspěvek pro Oblastní charitu Pardubice je již součástí rozpočtu obce pro 
rok 2018, ale účel použití by měl být na konkrétní pomůcku či zařízení pro potřeby domácí hospicové 
péče. Oblastní charita bude oslovena s žádostí obce o změnu účelu využití finančního příspěvku 
v darovací smlouvě. 

Rada obce projednala a schválila žádost MŠ Býšť o schválení finančních prostředků pro rok 2019 na 
projektovou dokumentaci a následnou realizaci rekonstrukce toalet a umývárny v 1. oddělení a dále 
na kuchyni a provozních prostor školy. Rekonstrukce těchto prostor je vyvolána výsledkem kontroly 
KHS Pardubice z května 2018. 
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Rada obce odložila rozhodnutí o smlouvě o dílo na zpracování a schválení Změny č. 2 Územního 
plánu Býšť do doby jejího projednání o rozšíření o další investory a schválila zařazení pozemku p. č. 
346/5 v k. ú. Býšť do Změny č. 2 Územního plánu Býšť do zastavitelné plochy se způsobem využití: 
BV  -  bydlení v rodinných domech – venkovské. 
Dále bylo řečeno, že pro zarovnání zastavitelného území obce pro bytovou výstavbu v lokalitě na 
Svobodě by bylo vhodné zařadit také sousedící pozemek p. č. 346/6 v k. ú. Býšť. Za tím účelem bude 
osloven jeho vlastník. 

Rada obce projednala a neschválila jmenování pana Vratislava Rozmana členem komise stavební a 
životního prostředí Rady obce Býšť. 

Rada obce projednala žádost pí Jany Škopové o povolení plotu a výjezdové brány z jejího pozemku p. 
č. 710/20 v k. ú. Býšť na obecní cestu. Jedná o lokalitu určenou k rekreaci. Oplocení tohoto pozemku 
bylo již povoleno na základě rozhodnutí rady obce územním souhlasem vydaným Městským úřadem 
Holice dne 19. 5. 2015. Možnost realizace výjezdové brány doporučila rada obce prošetřit stavební 
komisí na místě, po té bude v dané věci rozhodnuto. 

Rada obce jmenovala zástupce zřizovatele členem Školské rady při Základní škole Eduarda 
Nápravníka Býšť, okres Pardubice, pana Ladislava Mlatečka. 

Rada obce jmenovala: 
-  členy Komise stavení a životního prostředí ve složení: 

  předseda komise – Roman Pospíšil 
  členové – Karel Blažek, Ing. Pavel Loskot, Pavel Lanta, Roman Bezouška. 

- členy Komise školské a kulturní ve složení: 
  předseda komise - Bc. Ondřej Valenda 

členové – Mgr. Hana Žítková, Mgr. Lucie Knejpová, Mgr. Jana Horáková, Kateřina 
Ležíková, Blanka Nováková, Robert Kamenický, Kateřina Matějková, Elena 
Hodačová, Zuzana Holá. 

- členy SPOZ ve složení: 
  předseda – MgA Zdeněk Seidl 

členové – Marcela Knejpová, Lucie Knejpová, Kateřina Matějková, Helena Skákalová 
a všichni zastupitelé obce Býšť. 

Rada obce byla seznámena s návrhem investičních akcí a s žádostí o jejich zařazení do Plánu 
investičních akcí obce pro volební období 2018-2022, který podala skupina 15 občanů. Jedná se o 
opravu oplocení mateřské školy v Býšti s důrazem na zajištění bezpečnosti dětí a dále zajištění 
zabezpečovacího systému vchodu do MŠ a to buď instalací systému u vchodových dveří se zvonkem 
a kamerou nebo systému s přístupovým kódem. 
Rada obce schválila zařazení opravy oplocení objektu MŠ v Býšti včetně opravy vrat a další drobné 
opravy do Plánu investičních akcí obce pro volební období 2018-2022 a uložila starostce obce prověřit 
možnosti technické a finanční pro zabezpečení vchodu do budovy MŠ v Býšti 

Rada obce projednala a odložila návrh kulturní komise na financování kulturních akcí pro rok 2019, 
jedná se o již pravidelné aktivity ale také vzdělávací zájezd kulturní komise. Bylo řečeno, že je třeba 
porovnat financování jednotlivých kulturních akcí s předchozími roky, posoudit požadované částky a 
po té navrhnout do rozpočtu obce pro rok 2019.  
Ostatní diskuze: 

p. Blažek -  požádal o doplnění stožáru veřejného osvětlení v Bělečku v lokalitě u odbočky na ranč a 
k čp. 78, dále upozornil na suché lípy na návsi v Bělečku, bude se tím zabývat a dále dal podnět na 
odbahnění rybníka v Bělečku 

pí Petříková -  upozornila, že dotace na vyčištění rybníků se týkají pouze rybníků, které nejsou určeny 
k chovu ryb, což tento rybník není. 

p. Rejnek – požádal o informaci, jak dalece je jednání ve věci užívání obecních pozemků s pí 
Zachariášovou a ve věci možnosti odkupu přístupové cesty k těmto pozemkům. 

pí Petříková – uvedla, že první část cesty od Zvoničky je již opravena, zpevněna a bylo požádáno na 
Státní pozemkový fond o bezúplatný převod, jednání s pí Zachariášovou nebylo zahájeno. 

 

Z jednání rady obce ze dne 3. 12. 2018 
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Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o kontrole Oblastního inspektorátu práce na úseku BOZP – byly zjištěny drobné závady, které 

byly do doby předání zápisu odstraněny. 
-  o problémech funkčnosti veřejného osvětlení – řeší se s ČEZ 
- o dokončení zavlažovacího zařízení na hřišti v Býšti, vrt vydatný, bylo odzkoušeno, nyní 

zazimováno. 
- o černé stavbě v Hoděšovicích a jejím správním řízení, nyní výzva k pozastavení prací, bude 

vyjádření stavební komise 
- o nepořádku kolem kontejnerů v Bělečku, kdy se vyskytl nebezpečný odpad v kontejnerech 
- o jednání ve věci odvedení dešťových vod v Hrachovišti – dne 12. 12. 2018 v 15:30 rada obce 

s projektantem na místě z důvodu nemožnosti využití některých soukromých pozemků 
- o podnětech na činnost MŠ Býšť, bude jednání mezi rodiči a ředitelkou MŠ, nyní v MŠ 

personální problémy (chybí uklizečka a učitelé) 

Rada obce schválila rozpočet Mateřské školy Býšť pro rok 2019 ve výši 450.000,-Kč. 

Rada obce schválila rozpočet ZŠ Býšť na rok 2019 ve výši 2.209.000,-Kč.  Oproti roku 2018 je 
rozpočet navýšen o 312.000,-Kč z důvodů: 

a)  vypracování projektových dokumentací a to na rekonstrukci sociálního 
zařízení prvního, druhé stupně ZŠ a školní družiny a projektové dokumentace na nové 
počítačové učebny a jazykové učebny. 
b) zvyšování cen energií a služeb, konkrétně, elektrické energie, vodného a 
stočného a spotřebního materiálu. 

Rozpočet škola oproti roku 2018 snížila v oblasti pojištění právní ochrany a v odpisech HIM, kdy byla 
prodloužena životnost majetku a tím se snížil odpis HIM. 

Rada obce projednala a schválila žádost ZŠ Býšť o dofinancování školního klubu při ZŠ Býšť (školní 
družiny) pro období leden  - červen 2019. Žádost ZŠ Býšť o navýšení kapacity školní družiny na 90 
žáků byla Krajským úřadem Pardubického kraje zamítnuta. Požadovaná částka dle předložené 
kalkulace je za celé období leden – červen 2019 ve výši 30.000,-Kč a bude zahrnuta do rozpočtového 
opatření č. I/2019. 

Rada obce projednala a schválila smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtových prostředků 
Pardubického kraje na investici s názvem „Dešťová a splašková kanalizace Býšť“ ve výši 800.000,-Kč 
s vyúčtováním realizace projektu do 30. 9. 2020. 

Rada obce odkládá rozhodnutí ve věci žádosti pana Filipa Bartoně o schválení vybudování přístupové 
cesty na p. p. č. 36/2 v k. ú. Bělečko a ukládá p. Karlovi Blažkovi prověřit možnosti na místě a dále pí 
starostce vyvolat jednání ve věci možného využití přístupové cesty po pozemcích ve vlastnictví 
žadatele. 

Rada obce na základě zprávy a doporučení stavební komise schválila oplocení pozemku p. č. 710/20 
v k. ú. Býšť a umístění výjezdové brány za těchto podmínek: 

- oplocení pozemku bude provedeno dle podmínek územního souhlasu čj. 
MUHO/09508/2015 ze dne 19. 5. 2015 

- konstrukce brány bude umístěna na pozemku žadatelky 
- výjezdová brána bude provedena pojezdová nebo otevíraná směrem na 

pozemek 710/20 v k. ú. Býšť, aby nebyl nijak zmenšen průjezdový profil pozemku 
p. č. 710/12, ostatní plocha ostatní komunikace v k. ú. Býšť. 

Rada obce schválila předložený rozpočet kulturní komise pro rok 2019 a uložila starostce obce zařadit 
tyto položky do rozpočtu obce pro rok 2019. 

Rada obce schválila finanční příspěvek pro nohejbalový spolek ve výši 6.000,-Kč na činnost spolku 
pro rok 2019. Příspěvek bude vyplacen proti předloženým dokladům. 

Rada obce projednala a schválila žádost pí Ivany Šromové a pí Jitky Brandejsové o finanční příspěvek 
na občerstvení a ceny pro děti na akci „Čarodějnice Hrachoviště 2019“. Již tradičně se koná 
čarodějnický rej v této obci spojený se soutěžemi pro děti. Z příspěvku budou hrazeny svítící tyčinky, 
tvoření, občerstvení a ceny pro děti. 

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava: nebyla 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 
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Usnesení č. 02/12/2018 
 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Radomír Sovák DiS. 

Finanční výbor zasedal dne 3. 12. 2018, přítomni byli všichni členové výboru a projednávalo 
se: 
-        Projednání návrhu rozpočtu na rok 2019 
-        Projednání návrhu rozpočtového opatření V/2018 

 -        Seznámeni s výkazy plnění rozpočtu za měsíce říjen a listopad 2018 
-        Dodatečně byly kolegům z výboru zaslány výsledky kontroly hospodaření obce za rok 
2018, s výsledkem bez závad. 

b) Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D 
Kontrolní výbor zasedal dne 3. 12.2018 a provedl kontrolu plnění usnesení z jednání 
zastupitelstva obce ze dne 17. 9. 2018 a z jednání rady obce ze dne 10. 9., 15. 10. a 19. 
11. 2018 
V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v přehledech plnění usnesení. 

      Rozprava: nebyla   

Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/12/2018 
 

3. Předkupní právo obce – podílové spoluvlastnictví 
Rada obce projednala návrhy LD Vysoké Chvojno s.r.o. na využití předkupního práva:  

a) při prodeji chaty ev. č. 68 v k. ú. Holice v Čechách, postavené na pozemku v podílovém 
spoluvlastnictví p. č. 4700/5 v k. ú. Holice v Čechách. Požadovaná cena je 150.000,-Kč. 
Zastupitelstvu obce se doporučuje nevyužít předkupního práva podílového spoluvlastníka k této 
nemovité věci. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje nevyužití předkupního práva při prodeji chaty ev. č. 
68, postavené na pozemku v podílovém spoluvlastnictví p. č. 4700/5 vše v k. ú. Holice v Čechách. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/12/2018 

 
b) při prodeji chaty ev. č. 81 v k. ú. Nová Ves u Albrechtic, postavené na pozemku v podílovém 
spoluvlastnictví p. č. 310/31 v k. ú. Nová Ves u Albrechtic. Prodejní cena je 800.000,-Kč. 
Zastupitelstvu obce se doporučuje nevyužít předkupního práva podílového spoluvlastníka k této 
nemovité věci. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje nevyužít předkupního práva podílového 
spoluvlastníka pozemku p. č. 310/63 při prodeji chaty ev. č. 81 vše v k. ú. Nová Ves u Albrechtic 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
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Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/12/2018 

 
4. Schválení rozpočtového opatření č. V/2018 (V. změna rozpočtu 2018) 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje je schválení rozpočtové opatření č. 
V/2018 (V. změna rozpočtu 2018) v tomto znění: 
 

        příjmy  výdaje   

Dotace hasiči 231 5512 4116 14440 14440 odborná příprava, vybavení 

          20000 ZŠ - školní klub 

Daň z příjmu FO 231   1111 20000     

         34440  34440   

 
Změny rozpočtu v oblasti daňových, nedaňových příjmů, dotací a s nimi souvisejících výdajů, 
které obec obdrží po schválení RO č. V/2018 a dále zaúčtování přesunů mezi položkami může 
provést účetní bez předchozího schválení zastupitelstvem. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. V/2018 (V. změna 
rozpočtu 2018). 
 
Rozprava: nebyla 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/12/2018 

 
5. Schválení rozpočtu obce Býšť pro rok 2019 včetně rozpočtů Sociálního fondu a fondu 
rozvoje bydlení 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočet obce Býšť pro rok 2019 
včetně rozpočtů sociálního fondu, fondu rozvoje bydlení a fondu obnovy kanalizace. Kompletní návrh 
těchto rozpočtů obce pro rok 2019 je přílohou č. 2 tohoto zápisu.  

Rozpočet je složen v částkách: 

  Daňové příjmy    26. 901 000,-Kč 
  Nedaňové příjmy    3. 202 000,-Kč 
  Přijaté transfery          350. 000,-Kč 
  Rozpočtové příjmy celkem 30. 453 000,-Kč 
 
  Rozpočtové výdaje celkem 30. 453 000,-Kč 
      z toho plánované investice 5.654 000,-Kč. 

Jednotlivé paragrafy a položky rozpočtových příjmů a výdajů jsou uvedeny v příloze č. 2  tohoto 
zápisu.  
 

Ing. Pavel Loskot přednesl pozměňovací návrh na přebytkový rozpočet na rok 2019 s přebytkem 
912 000 Kč, který v písemné podobě předložil jednotlivým zastupitelům v tomto znění: 

 
„Změny jsou následující: 
1/ na základě kalkulace stočného, odsouhlasené Radou obce dne 19. 11. 2018 (příloha tohoto 
dokumentu), jsou očekávané náklady na odvádění a čištění odpadních vod 1,250.000 Kč. Navrhuji 
tuto částku dát do paragrafu „2329 – Odvádění a čištění odpadních vod“ namísto 2,424.000 Kč, které 
jsou v původním návrhu (ten obsahuje náklady na elektrickou energii, mzdy a opravy, které jsou 
významně vyšší, než ty uvedené v oficiální kalkulaci – viz přiložená tabulka). Tím dojde ke snížení 
rozpočtových výdajů o 1,174.000 Kč, tedy na celkové 29,279.000 Kč. 
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2/ v kapitole Rozpočtové příjmy navrhuji snížit položku Nedaňové příjmy z plánovaných 3,202.000 Kč 
na 2,940.000 Kč, tedy nižší o 262.000 Kč. Důvodem pro to je skutečnost, že Rada obce dne 19. 11. 
2018 schválila kalkulaci stočného, ze které vyplývá, že očekávaný příjem ze stočného ve výši 1,438 
000 Kč (výpočet = 28,47 Kč/m

3
 vč. DPH x 50.500 m

3
) bude o 262 000 Kč nižší než ten, který 

předkládá paní starostka v návrh rozpočtu (1,700 000 Kč). Touto změnou dojde ke snížení 
rozpočtových příjmů na rok 2019 z 30,453.000 Kč na 30,191.000 Kč. 
3/ Rozdíl Rozpočtových příjmů a Rozpočtových výdajů vygeneruje přebytek rozpočtu na rok 2019 ve 
výši 912.000 Kč.“ 
 
Celé znění protinávrhu rozpočtu obce Býšť pro rok 2019, vypracovaný předkladatelem Ing. Pavlem 
Loskotem je v příloze č. 1 tohoto zápisu.  

Rozprava:  

p. Loskot – myslí si, že náklady, které jsou v kalkulaci schválené na rok 2019, by měly odpovídat 
těm podkladům, ze kterých vychází rozpočet, ta kalkulace není jen nějaký kus výpočtu, ale chodí 
na to kontroly. 

p. Sovák – kontrolu jsme tady měli a byla v pořádku 

p. Loskot – ano, tak to je dobře, ale jakákoliv odchylka potom musí být vysvětlována a dokazována 
pokud se liší nahoru i dolů,  
p. Sovák – ano, tak jak nám vysvětlovala paní účetní a minule jsme si i říkali ten důvod, proč 
kalkulace stočného nemůže a ani nikdy nebude 100% pasovat na rozpočet, který jsme předložili ke 
schválení. 
pí Petříková – k paragrafu 2329, který se jmenuje „Odvádění a čištění odpadních vod“ není pouze 
splašková kanalizace, zahrnuje třeba i rozšíření dešťové kanalizace, jsou to a byli v minulosti a 
budou i v budoucnosti kamerové zkoušky dešťových kanalizací, které jsou tady letitý, nevíme, kde 
jsou, jak jsou zakresleny a v jakém jsou stavu. Tento paragraf se netočí jenom kolem splaškové 
kanalizace, výběru stočného a provozu čističky. Klidně se u naší paní účetní stavte, ona Vám 
vysvětlí a ukáže co vše je z tohoto paragrafu nutné hradit, platit, realizovat. Ta částka není 
nadhodnocena. 
p. Sovák – tak ten název paragrafu je trochu zavádějící 
pí Petříková – název paragrafu je dle zákona 
p. Loskot – to co teče dešťovou kanalizací, podle vodního zákona není odpadní voda 
p. Sovák – my se tady bavíme o tom, že máme trochu jiný názor na to názvosloví, musíme si 
uvědomit, že ta rozpočtová kázeň je dána legislativou, to znamená, že děláme pouze to, co nám 
nařizuje legislativa a podle těchto položek děláme plán a určitě v té komunikaci, co posílala pí 
starostka, bylo uvedeno, že ačkoliv to možná se bude zdá, že se to týká pouze ČOV. 
p. Loskot – velmi významná je tady ta elektrická energie, která je v kalkulaci z 3. 11., 380.000,-Kč, 
ale v rozpočtu je 900.000,-Kč. 
pí Petříková – ale, já jsem Vám říkala proč 
p. Loskot – to by se mělo samozřejmě objevit i v kalkulaci 
pí Petříková – ta kalkulace se nyní nemůže přeměnit, můžeme ji změnit v průběhu roku, podle toho 
jaká bude skutečná výše za elektrickou energii. 
Dále probíhala neřízená diskuze na téma kalkulace stočného, jeho možná změna a použití 
rozpočtového opatření v souvislosti se zdražením elektrické energie. 
p. Mejzlík – uvedl, že Ing. Loskot je v této věci profesionál, živí se tím již mnoho roků, toto jsou 
reálná čísla z reálných výpočtů, tak tomu věřte, že to tak je. 
p. Sovák – kategorii nákladů a ta se netýká jen samotné kalkulace 
p. Loskot – rád by se podíval, jaké faktury byly účtovány na tento paragraf v loňském roce a čeho 
se přesně týkaly, protože ta položka hovoří o odpadních vodách a odpadní voda je splašková voda 
a směs splaškové a dešťové vody. 
 
Diskuze bez možnosti záznamu o názvosloví paragrafu 2329. 
 
p. Mlateček – uvedl, aby si zvykli na to, že každé čtvrtletí se bude dělat rozpočtovým opatřením 
změna rozpočtu. Přijde nějaká investiční akce, na kterou jsou otevřeny dotační tituly.  
p. Loskot – s tímto počítá, a právě proto až budou známé ty položky, tak se může udělat změna 
rozpočtovým opatřením. 
p. Blažek – vznesl dotaz, co to přinese, když to budou měnit teď nebo až rozpočtovým opatřením, 
zda to má nyní význam. 
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pí Petříková – tím, že si vygenerujeme přebytek v rozpočtu na rok 2019 ve výši 912.000,-Kč, tak 
chci upozornit na tu skutečnost, že se taky může stát, že nějaká položka bude poddimenzovaná a 
z časových důvodů neuděláme spoustu oprav či investic, protože ti změnu v rozpočtu bude-li nám 
k tomu chybět byť jen 5.000,-Kč, tak se musí čekat na zastupitelstvo, které tuto rozpočtovou změnu 
musí schválit. Tím, že bude přebytkový, rozpočet, tady nikdo neukazuje na to, že chceme všechny 
peníze utratit, vše co nevyčerpáme v rozpočtu za rok 2018, přechází do úspory do finančních 
prostředků nevyčerpaných z roku předešlého, zastupitelstvo dosud ukázalo, že hospodařit umí, 
vzhledem k tomu kolik má obec na účtech peněz. Návrh rozpočtu je celkem rozumný a zajišťuje 
plynulý chod obce. 
p. Loskot – jde o to, aby ty náklady, které jsou spojené s čištěním a odváděním odpadních vod aby 
skutečně zaplatili spotřebitelé, aby se to nedotovalo z rozpočtu, aby výše stočného odpovídala 
adekvátně nákladům, které s tím jsou spojeny. O to jde. 
pí Petříková – to teď nejsme schopni bohužel dopředu absolutně spočítat. 
p. Loskot – to není potřeba vypočítat, to se ani nedá, ale je potřeba to odhadnout, ale velice dobře 
odhadnout. Protože například na Bělečku ta kanalizace není, já nechci jako občan Bělečka, aby se 
z rozpočtu dotovalo odvádění a čištění odpadních vod a chtěl bych, aby ty náklady tady byly 
transparentně deklarovány.  

 
Protinávrh: Zastupitelstvo obce schvaluje protinávrh Ing. Pavla Loskota na změnu rozpočtu obce 
Býšť pro rok 2019 
 
Hlasování: 
Pro: Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D,  

Proti: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík 
dis, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS. 

Zdržel se: Mgr. Jana Horáková, MVDr. Vladimír Rejnek. 

Návrh nebyl schválen. 

Usnesení č. 07/12/2018 
 
Dále pokračovalo hlasování o původním návrhu rozpočtu obce pro rok 2019 (viz příloha č. 2  
tohoto zápisu). 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce Býšť pro rok 2019 včetně rozpočtů 
sociálního fondu, fondu rozvoje bydlení a fondu obnovy kanalizace. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D  

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/12/2018 
 

6. Schválení odpisového plánu obce Býšť pro rok 2019 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení odpisový plán obce Býšť 
pro kalendářní rok 2019, kdy předpokládané odpisy pro kalendářní rok 2019 budou zhruba ve 
stejné výši jako v roce 2018 tedy přibližně 5 300 000,-Kč. Očekává se změna výše odpisového 
plánu z důvodu plánovaného prodeje 20 rodinných domů v majetku obce v Býšti stávajícím 
nájemníkům. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje odpisový plán obce Býšť pro rok 2019. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
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Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 09/12/2018 

 
7. Schválení čerpání finančních prostředků z investičního a rezervního fondu ZŠ Býšť 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť 
  a) o dodatečné schválení čerpání finančních prostředků ve výši 120.000,-Kč 
z investičního fondu na zajištění odstranění havarijního stavu, dle servisu neopravitelného, 
plynového kotle,  

  b) o schválení čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ve výši 40.000,-Kč na 
dofinancování nepředvídatelných výdajů z MŠMT a provozních výdajů ZŠ Býšť.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje pro ZŠ Býšť: 
  a) čerpání finančních prostředků ve výši 120.000,-Kč z investičního fondu ZŠ Býšť na 
nákup a instalaci plynového kotle,  

  b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť ve výši 40.000,-Kč na 
dofinancování nepředvídatelných výdajů z MŠMT a provozních výdajů ZŠ Býšť.  

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 10/12/2018 

 
8. Schválení ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2018 a schválení odpisového plánu ZŠ Býšť pro 

rok 2019 
 Rada obce projednala a doporučuje ke schválení zastupitelstvu obce žádost ZŠ Býšť: 

 a)  o ponechání odpisů z hmotného investičního majetku, ze souboru movitých věcí a odpisu 
budova pro služby obyvatelstvu za rok 2018 v celkové částce 449.136,-Kč, kdy tato částka 
bude použita k případné opravě budov ZŠ Býšť a pořízení investičního majetku se 
souhlasem zřizovatele 

 b) o schválení odpisového plánu ZŠ Býšť pro rok 2019, kdy odpisy budov pro služby 
obyvatelstvu budou ve výši 353.724,-Kč a odpisy movitých věcí a souborů věcí movitých 
budou ve výši 85.944,-Kč. Odpisy na rok 2019 ZŠ Býšť jsou ve výši 439.668,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje: 
a)  ponechání odpisů z hmotného investičního majetku ZŠ Býšť, ze souboru movitých 

věcí a odpisu budova pro služby obyvatelstvu za rok 2018 v celkové částce 449.136,-
Kč 

 b) odpisový plán ZŠ Býšť pro rok 2019, v celkové výši 439.668,-Kč. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
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Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 11/12/2018 

 
9. Schválení zapojení ZŠ Býšť do projektu Výzva č. 02-18-063 Šablony II, schválení čerpání 

finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ  pro tento projekt  
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť: 

 a) o zapojení ZŠ Býšť do projektu s názvem „Zlepšení kvality výuky na ZŠ Eduarda 
Nápravníka Býšť II“, financované z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělání, 
Výzva č. 2_18_063_Šablony II. Projekt na škole bude realizován od února 2019 do 
ledna 2021. 

  b) o čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť do výše 85.000,-Kč na 
předfinancování projektu „Zlepšení kvality výuky na ZŠ Eduarda Nápravníka Býšť II“, 
financované z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 
2_18_063_Šablony II na období únor 2019 až srpen 2019. Tyto finanční prostředky 
budou do rezervního fondu navráceny po obdržení finanční podpory z daného 
operačního programu v srpnu 2019. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  

 a) zapojení ZŠ Býšť do projektu s názvem „Zlepšení kvality výuky na ZŠ Eduarda 
Nápravníka Býšť II“, financované z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 
2_18_063_Šablony II. 

b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť do výše 85.000,-Kč na 
předfinancování projektu „Zlepšení kvality výuky na ZŠ Eduarda Nápravníka Býšť II“, 
financované z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 2_18_063_Šablony II 
na období únor 2019 až srpen 2019. 

Rozprava:   

p. Mejzlík vznesl dotaz, zda se jedná o projekt podporující tablety 

pí Horáková -  ano a nejen tablety, ale také i rozvoj různých kroužků ve škole 

 
Hlasování:  

Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 12/12/2018 

 
10. Schválení čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost MŠ Býšť o schválení 
čerpání finančních prostředků z Rezervního fondu na případné dofinancování provozních nákladů 
(např. zálohy na elektřinu a plyn). Čerpání bude maximálně do výše nekrytých provozních nákladů. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje čerpání finančních prostředků z Rezervního 
fondu MŠ Býšť na dofinancování nekrytých provozních nákladů v roce 2018. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  

Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
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Usnesení č. 13/12/2018 
 

11. Schválení ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2018 a schválení odpisového plánu MŠ Býšť 
pro rok 2019 

Rada obce projednala a doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení žádost MŠ Býšť:  

 a) o ponechání odpisů za rok 2018 ve výši 54.744,-Kč, kdy odpisy budou převedeny do 
Fondu reprodukce majetku 

b) o schválení odpisového plánu MŠ Býšť pro rok 2019 dle platného usnesení 
zastupitelstva obce č. 05/08/2001 – odpis je ve výši 54.744,-Kč za běžný rok. Délka doby 
odpisů budovy MŠ je 100 let, délka doby odpisů venkovních herních prvků (pořízení r. 2016) je 
15 let. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje pro MŠ Býšť ponechání odpisů za rok 2018 a 
odpisový plán MŠ Býšť pro rok 2019. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  

Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 14/12/2018 

 
12. Schválení Obecně závazné vyhlášky č. 2/2018 o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení Obecně závaznou vyhlášku 
č. 2/2018 o místním poplatku na provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. Výpočet poplatku je tvořen z částky 250,-Kč za 
kalendářní rok a z částky 250,-Kč stanovených na základě skutečných nákladů obce předchozího 
kalendářního roku, kdy za rok 2017 na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu byla tato 
částka ve výši 1.250370,-Kč a byla rozúčtována takto: 
Náklady 1.250.370,-Kč děleno 1734 (1584 počet osob s pobytem na území obce + 150 počet 
staveb určených k individuální rekreaci, bytů a rodinných domů, ve kterých není hlášena k pobytu 
žádná fyzická osoba) = 721,09 Kč. Z této částky je stanovena sazba poplatku dle čl. 4 odst. 1 
písm. b) vyhlášky ve výši 250,- Kč. Poplatek celkem je tedy ve výši 500,-Kč za osobu a rok, 
případně na objekt a rok. Pro děti do třech let věku a osoby ve věku 70 let a starší je poplatek ve 
výši 250,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvu obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2018 o místním 
poplatku na provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  

Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 15/12/2018 

 
13. Schválení výše odměn neuvolněným zastupitelům od 1. 1. 2019 a schválení vzniku 

pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva obce“. 
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a)  Zastupitelstvu obce byl předložen návrh, v souladu s nařízením vlády 318/2017 Sb., 
ve znění předpisu 202/2018 Sb., ze dne 4. 9. 2018, o schválení odměn pro neuvolněné 
zastupitele s termínem od 1. 1. 2019. 
Starostka obce navrhla zachovat stávající výše odměn neuvolněných zastupitelů a to: 

- místostarosta obce: 4.000,-Kč 

- člen rady obce. 2.200,-Kč 

- předsedové výborů zastupitelstva obce a komisí rady obce: 1.100,-Kč 

- zastupitel, členové výborů zastupitelstva obce a komisí rady obce: 700,-Kč, 
jiný návrh nebyl. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvu obce schvaluje odměny pro neuvolněné zastupitele obce Býšť od 
1. 1. 2019 ve stávající výši tj.: 

- místostarosta obce: 4.000,-Kč 
- člen rady obce. 2.200,-Kč 
- předsedové výborů zastupitelstva obce a komisí rady obce: 1.100,-Kč 
- zastupitel, členové výborů zastupitelstva obce a komisí rady obce: 700,-Kč, 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  

Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 16/12/2018 
 
b)  Zastupitelstvu obce byl předložen návrh v souladu s § 84 odst. 2 písm. p) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, obecních řízeních o vyslovení souhlasu se vznikem 
pracovněprávního vztahu mezi obcí Býšť a členem zastupitelstva obce p. Romanem 
Pospíšilem. Tento právní úkon je nově vyžadován od 1. 1. 2018 a vyhrazen v pravomoci 
zastupitelstva obce. 
Pan Pospíšil je u obce zaměstnán, jako technický pracovník což je naprosto v souladu se 
zákonem, nevykonává žádnou úřednickou činnost, takže tu není žádný střet zájmů. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvu obce vyslovuje souhlas v souladu s § 84 odst. 2 písm. p) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, obecních řízeních se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí Býšť a 
členem zastupitelstva obce p. Romanem Pospíšilem. 

Rozprava:  

p. Loskot – odsouhlasuje se ano/ne, bez žádných podmínek? 

pí Petříková – ano, v souladu s novelou zákona o obcích. 

p. Loskot – to se musí schvalovat každý, kdokoliv? 

pí Vízková – pouze ten, kdo by chtěl ze zastupitelů být zaměstnán pod hlavičkou obce Býšť, 
platí to od 1. 1. 2018. 

 
Hlasování:  

Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Roman Pospíšil 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 17/12/2018 
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14. Diskuze 
 
a) Schválení podání žádostí o dotace z Ministerstva pro místní rozvoj a Ministerstva 
zemědělství 
Zastupitelstvu obce byl předložen návrh ke schválení podání žádostí o dotace: 
 

ad 1) z Ministerstva pro místní rozvoj programu Podpora rozvoje regionů 2019+, 
podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova na projekty: 
 - Výstavba sportovního hřiště v Bělečku 
  
ad 2) z Ministerstva zemědělství programu Podpora opatření na drobných vodních tocích a 
malých vodních nádrží, podprogramu č. 129293 Podpora na rybnících a malých vodních 
nádržích ve vlastnictví obcí. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvu obce schvaluje podání žádostí o dotace: 
 

a) z Ministerstva pro místní rozvoj programu Podpora rozvoje regionů 2019+, 
podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova na projekty: 
 - Výstavba sportovního hřiště v Bělečku 
 
b) z Ministerstva zemědělství programu Podpora opatření na drobných vodních tocích a 
malých vodních nádrží, podprogramu č. 129293 Podpora na rybnících a malých vodních 
nádržích ve vlastnictví obcí. 

Rozprava:  

p. Mejzlík – jedná se o hasičskou nádrž? 

p. Mlateček – dřívější koupaliště a je nejvyšší čas na revitalizaci 

pí Petříková – někdo říká koupaliště, je to v projektu nazvané jako vodní nádrž, momentálně 
kolega z jiné obce měl hodně podobný projekt a neprošli, protože neměli uvedeno, že to 
možná v budoucnu bude sloužit jako protipožární vodní nádrž. Je to slovíčkaření, ty projektové 
dokumentace musí být ušity dotačnímu titulu na míru. 

p. Mlateček – je to retenční nádrž 

p. Loskot – vznesl dotaz, kdo zpracovává projektovou dokumentaci a kdo připravuje tu žádost, 
zda obec nebo externí firma. 

pí Petříková – na rybník vypracovala projektovou dokumentaci firma Šindlar s.r.o., ta je hotová 
a žádost o dotaci vypracovává externí firma p. Chudý z Hradce Králové. 

p. Loskot – a podání žádosti o dotaci z MMR je to samé? 

pí Petříková – ano, zpracuje pan Chudý, projektovou dokumentaci a realizaci dělá firma 
S Vision s.r.o. – již vysoutěženo 

p. Loskot – jaké jsou termíny podání žádostiv to otevřené? 

pí Petříková, ano otevřené 

p. Loskot – rozhodovat se bude kdy asi? 

pí Vízková – jedná se o program MMR 2019+, takže bude i v dalších letech. 

pí Petříková – jakmile se objeví nějaká výzva, bude-li třeba, poupraví se projekt, abychom si na 
nějaké finance z dotací sáhli. 

p. Loskot – jaké je očekávané procento z dotace 

pí Petříková – je to různé, v tomto případě 70% 

p. Mlateček – kdyby měla ta akce stát 2 mil. Kč, myslí, že je to málo, tak 70 % je dobrá výše. 

pí Petříková – tak 2,300 tis. Kč je částka z roku 2015, dnes jsou ceny již někde jinde, jedná o 
opravu hráze, bezpečnostní přeliv a úprava nádrže 
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Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 18/12/2018 
 

b) Ostatní diskuze 
p. Mejzlík – vznesl dotaz ke zprávě o činnosti rady obce, kde bylo spoustu pozitivního, ale taky jsme 
neschválili autobus pro důchodce, proč? 
pí Petříková – dotace na autobus nebyla schválena, protože naše kulturní komise, která připravuje 
kulturní akce pro širokou škálu veřejnosti, přišla na to, že se nedělá pro důchodce dost ze strany obce, 
takže zájezd pro důchodce si vzala pod záštitu a bude si ho pořádat sama. 
p. Mejzlík – takže zájezd bude, ale to by mohli mít důchodci 2 zájezdy. 
p. Valenda – udělejme jeden zájezd, uvidíme, jaká bude účast, a pak uvidíme 
p. Rozman – vznesl dotaz, co to je revitalizace Býšťského potoka, kdo dělal zadání a čeho se to týká? 
Tady to bylo řečeno. 
pí Petříková – to se omlouvám, přeřekla jsem, se jedná se o revitalizaci rybníka. 
p. Rozman – který orgán obce prování kontrolu nájemních smluv, to znamená, někomu něco 
pronajmeme, ať je to nemovitost nebo pozemek za nějakých podmínek a který orgán obce provádí 
kontrolu,  
pí Petříková – tak v tuto chvíli provádí kontrolu pí starostka, ucelená kontrola bude provedena 
inventarizací v I. čtvrtletí 2019 
p. Rozman – výsledek té kontroly někde bude k dispozici, zda pí starostka někde někoho napomenula 
pí Petříková – určitě, kontrolu provádí průběžně v roce a operativně sjednává nápravu 
p. Sovák -  informace půjdou přes radu obce. 
p. Rozman – poděkoval zastupitelům za finanční příspěvek pro ZO ČZS Býšť. 
 
Paní starostka všem přítomným poděkovala za účast na jednání, popřála hezké a pohodové svátky, 
hodně odpočinku, šťastné rodiny a do nového roku hodně zdraví a zasedání zastupitelstva ukončila. 
  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:00 hod a ukončeno v 20:07 hod. 

 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/12/2018 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce s doplněním  
v bodě č. 13 po doplnění: 
- Schválení výše odměn neuvolněných zastupitelů od 1. 1. 
2019 a schválení vzniku pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem 
zastupitelstva obce“. 
bodu č. 14 – diskuze doplněn o bod: 
Schválení podání žádostí o dotace z Ministerstva pro místní rozvoj a 
Ministerstva zemědělství. 

Usnesení č. 02/12/2018 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/12/2018 bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 

Usnesení č. 04/12/2018 schvaluje nevyužití předkupního práva při prodeji chaty ev. č. 68, 
postavené na pozemku v podílovém spoluvlastnictví p. č. 4700/5 vše 
v k. ú. Holice v Čechách. 

Usnesení č. 05/12/2018 schvaluje nevyužít předkupního práva podílového spoluvlastníka 
pozemku p. č. 310/63 při prodeji chaty ev. č. 81 vše v k. ú. Nová Ves u 
Albrechtic 

Usnesení č. 06/12/2018 schvaluje rozpočtové opatření č. V/2018 (V. změna rozpočtu 2018). 
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Usnesení č. 07/12/2018 neschvaluje protinávrh Ing. Pavla Loskota na změnu rozpočtu obce 
Býšť pro rok 2019 

Usnesení č. 08/12/2018 schvaluje rozpočet obce Býšť pro rok 2019 včetně rozpočtů sociálního 
fondu, fondu rozvoje bydle a fondu obnovy kanalizace. 

Usnesení č. 09/12/2018 schvaluje odpisový plán obce Býšť pro rok 2019 

Usnesení č. 10/12/2018 schvaluje pro ZŠ Býšť: 
a) čerpání finančních prostředků ve výši 120.000,-Kč 
z investičního fondu ZŠ Býšť na nákup a instalaci plynového kotle,  

b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť ve 
výši 40.000,-Kč na dofinancování nepředvídatelných výdajů z MŠMT a 
provozních výdajů ZŠ Býšť.  

Usnesení č. 11/12/2018 schvaluje: 
a)  ponechání odpisů z hmotného investičního majetku ZŠ Býšť, 
ze souboru movitých věcí a odpisu budova pro služby obyvatelstvu za 
rok 2018 v celkové částce 449.136,-Kč 
 b) odpisový plán ZŠ Býšť pro rok 2019, v celkové výši 
439.668,-Kč. 

Usnesení č. 12/12/2018 schvaluje  

a) zapojení ZŠ Býšť do projektu s názvem „Zlepšení kvality 
výuky na ZŠ Eduarda Nápravníka Býšť II“, financované z Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 2_18_063_Šablony II. 

b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť do 
výše 85.000,-Kč na předfinancování projektu „Zlepšení kvality výuky 
na ZŠ Eduarda Nápravníka Býšť II“, financované z Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 2_18_063_Šablony II 
na období únor 2019 až srpen 2019. 

Usnesení č. 13/12/2018 schvaluje čerpání finančních prostředků z Rezervního fondu MŠ Býšť 
na dofinancování nekrytých provozních nákladů v roce 2018.  

Usnesení č. 14/12/2018 schvaluje pro MŠ Býšť ponechání odpisů za rok 2018 a odpisový plán 
MŠ Býšť pro rok 2019. 

Usnesení č. 15/12/2018 schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2018 o místním poplatku na 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů. 

Usnesení č. 16/12/2018 schvaluje odměny pro neuvolněné zastupitele obce Býšť od 1. 1. 2019 
ve stávající výši tj.: 

- místostarosta obce:  4.000,-Kč 
- člen rady obce:   2.200,-Kč 
- předsedové výborů zastupitelstva obce a komisí rady obce: 1.100,-Kč 
- zastupitel, členové výborů zastupitelstva obce a komisí rady obce:   

700,-Kč, 

Usnesení č. 17/12/2018 vyslovuje souhlas v souladu s § 84 odst. 2 písm. p) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, obecních řízeních se vznikem 
pracovněprávního vztahu mezi obcí Býšť a členem zastupitelstva 
obce p. Romanem Pospíšilem.  

Usnesení č. 18/12/2018 schvaluje podání žádostí o dotace: 
 

a) z Ministerstva pro místní rozvoj programu Podpora rozvoje 
regionů 2019+, podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova na 
projekty: 
 - Výstavba sportovního hřiště v Bělečku 
 
b) z Ministerstva zemědělství programu Podpora opatření na 
drobných vodních tocích a malých vodních nádrží, podprogramu č. 
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129293 Podpora na rybnících a malých vodních nádržích ve 
vlastnictví obcí. 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 20. 12. 2018 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
Ověřovatelé: Ing. Hubert Dostál v. r. dne 27. 12. 2018 
 

MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D v. r. dne 24. 12. 2018 
 
 
  
 
 
Romana Petříková       Roman Bezouška 
 starostka                                          místostarosta          
 


